
 

 

 

 

Utdrag ur protokoll från Kyrkorådsmöte för Kungsörs Församling 2019-10-09 

 

Vid kyrkorådsmötet onsdagen den 9 oktober 2019, fanns Göran Fransson från                      

E&F Ekonomikonsult på plats och gick igenom det budgetförslag som är lagt för 2020. 

Resultatbudgeten visar ett underskott på – 127 000 kr för budgetåret 2020, detta beror 

främst på minskade intäkter då antalet medlemmar i församlingen minskar årligen.            

Den ekonomiska flerårsplanen visar en prognos för församlingens resultat mellan åren  

2020-2024, om antalet medlemmar fortsätter att minska i samma takt som nu så måste vi 

börjar titta på vilka verksamheter vi har idag och vilka verksamheter vi kan fortsätta ha i 

framtiden och om vi måste minska verksamheterna pga. ekonomin. 

Vi kommer även att få höja våra serveringskostnader för minnesstunder och diskussion 

pågår även om att höja gravskötselkostnaden, då nuvarande prissättning för dessa två 

verksamheter idag, inte täcker den faktiska kostnad som vi har.  

Ingen ansökan om stipendier har inkommit från ungdomar i Björskog som går på gymnasiet. 

Kyrkoherde Bengt-Olov Hedlund rapporterade om personalsituationen, vi saknar fortfarande 

en ordinarie präst och två musiker, församlingen har dock löst detta tillsvidare med bra 

vikarier. Vi har även vikarier på vaktmästarsidan och på barn och familj fram till årsskiftet 

och det har fungerat mycket bra. Peter Mellgren är tillfälligt ansvarig för församlingens 

körverksamhet tills vi har en permanent lösning. 

Protokollet finns att läsa i sin helhet på expeditionen på Kristinagården som är öppen: 

Måndag kl 10-15, lunchstängt mellan 12-13                                                                               

Tisdag, torsdag och fredag kl 10-12 

Nästa kyrkorådsmöte och även kyrkofullmäktigemötet sker den 6 november. 

 

// Kungsörs Församling 

 


